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ESBORRANY DE L’ACTA DE LA SESSIÓ EXTRAORDINÀRIA DE 
L’AJUNTAMENT PLE DE DIA  5 D’OCTUBRE DE 2012 
 
DATA........: 5 d’octubre de 2012 
 
CARÀCTER....: extraordinària  
 
COMENÇA.....: A les 20.30 hores.  
 
ACABA.......: A les 21.00 hores. 
 
LLOC........: Centre Cívic Municipal de Can Picafort (T. M. de Santa Margalida). 
 
ASSISTENTS..:  
 
Sr. Batle President:  
  Sr. Miguel Cifre Ferrer  
 
Tinents de Batle: 

 Antoni Reus Darder 
 Antonia Perelló Llull   
 Joan Monjo Estelrich  
 Guillermo Perelló Gil  
 Eugenio Garrido Vivas 
   

Regidors:    
  Beatriz Gamundí Molina  
  Miquela Pomar Gayá 
  Martí Àngel Torres Valls     
   Juan Quetglas Gaya   
  Ana Maria Rodríguez Arbona   
  Maria del Carmen Rosselló Roig 

Jaime Malbertí Mandilego  
Pedro Mas Carbonell  

  Andrés Aulet Riera  
  Juana Ana Llull Molinas  
 
No assisteix 

 Rocio Romero Galera 
   
Actua com a secretari: Jaume Adrover Canaves, secretari accidental de la corporació. 
 
A la Vila de Santa Margalida, el dia 5 d’octubre de 2012, quan són les 20.30 hores, es 
reuneixen al Centre Cívic Municipal de Can Picafort (T. M. de Santa Margalida) els regidors a 
dalt anotats, a fi de dur a terme una sessió extraordinària del Ple de l’Ajuntament, sota la 
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presidència del Batle, Sr. Miguel Cifre Ferrer i assistits pel secretari accidental de la 
corporació, el Sr. Jaume Adrover Canaves, que dóna fe de l’acte. 
 
Una vegada comprovat que hi ha el quòrum suficient per a la constitució vàlida del Ple, el Sr. 
Batle declara oberta la sessió. 
 
 
ORDRE DEL DIA 
 
1.- EXAMEN I APROVACIÓ PROPOSTA D’ACORD D’AGERMANAMENT ENTRE 
EL MUNICIPI DE SANTA ANA LA REAL (HUELVA) I EL MUNICIPI DE SANTA 
MARGALIDA I DEDICACIÓ DEL CARRER DE CAN PICAFORT (SENSE NOM) 
QUE UNEIX L’AVINGUDA DELS PINS AMB LA CARRETERA DE SANTA 
MARGALIDA. 
 
Es presenta la proposta d’acord de la Batlia de dia 1 d’octubre de 2012, la qual diu: 
 

“Vist el contingut de l’acord plenari adoptat de forma unànime per l’Ajuntament de 
Santa Ana La Real (Huelva) en la Sessió Ordinària celebrada el passat 21 de juny, consistent 
a sol·licitar l’agermanament amb l’Ajuntament de Santa Margalida, que a continuació es 
transcriu:  

 

“NOVENO.- APROBACIÓN SOLICITUD DE HERMANAMIENTO CON EL 
MUNICIPIO DE SANTA MARGALIDA.  

Por unanimidad de sus miembros presentes el pleno acuerda solicitar hermanarse con 

el municipio de SANTA MARGALIDA en los siguientes términos. 

Es intención de este Ayuntamiento de Santa Ana la Real establecer un primer contacto 

con el municipio de Santa Margalida, con el objetivo de estrechar unos vínculos derivados de 

la apuesta decidida de ambos municipios de velar por que sus vecinos disfruten de una vida 

saludable asociado a la práctica deportiva adaptada a las necesidades de la población. 

El municipio de Santa Margalida está consderado como el primer municipio español 

“nordic walking”, y Santa Ana la Real va a ser reconocido como el segundo municipio de 

España y el primero de Andalucía. 

Conscientes de que el primer mandato impuesto a los representantes de las 

corporaciones locales es garantizar la calidad de vida de sus vecinos y, sin duda, la mejor 

manera de hacerlo es a través de hábitos de vida saludable a través del deporte y en nuestro 

caso a través de la práctica del Nordic Walking. Sabiendo de la apuesta decidida de ambos 

municipios por esta iniciativa, esta corporación municipal desearía solicitar que el Consejo 

Municipal de Santa Margalida tuviera a bien estudiar la posibilidad de un hermanamiento 

entre nuestros pueblos. 

Somos conscientes de la disparidad de población de cada pueblo, pero no lo 

consideramos como un impedimento paras que nuestros municipios puedan estrechar 

vínculos de amistad y compartir iniciativa y proyectos que redunden en beneficio mutuo. 

Santa Ana es un pequeño pueblo de la Sierra de Huelva de un poco más de 500 habitantes 

(entre Aracena y Jabugo). Está situada en pleno corazón del Parque Natural Sierra de 

Aracena y Picos de Anoche y su principal valor consiste hoy en día en su territorio y su 
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entorno natural. Una de las estrategias de desarrollo que más estamos trabajando es el 

turismo asociado a la práctica deportiva, naturaleza, cultura y ocio, abanderado varios 

proyectos a nivel provincial y regional. Estamos consiguiendo dinamizar a sectores de 

población de todas las edades, desde los más pequeños hasta las personas más mayores, 

principalmente mujeres, a través de actividades relacionadas con el deporte, como es el 

Nordic Walking. Contamos con un centro de arte contemporáneo puesto en marcha por 

iniciativa privada en colaboración con el Ayuntamiento. Se ha creado en plena naturaleza 

una ruta de arte llamada FEMALE donde han quedado recogidas obras de 6 artistas venidas 

de España y del extranjero y en la que participado mujeres del pueblo de todas las edades. 

Asimismo hemos conseguido poner en marcha el complejo de Turismo Rural “Los 

Veneros” en plena naturaleza, cedido a una empresa privada, que cuenta con unas ochenta 

plazas hoteleras repartidas entre un hotel, 8 apartamento y 6 casas rurales. 

Es nuestra apuesta de futuro, nos estamos preparando para ofrecer alternativas a la 

población, una vez que el país haya superado la crisis económica. Son los cimientos de una 

nueva sociedad que creemos que ha de ser consciente de que podemos vivir de nuestros 

recursos paisajísticos, naturales y, sobre todo, humanos, que sin dejar de hundir sus raíces en 

nuestro modo ancestral de vida, permita generar nuevos puestos de trabajo, relacionados con 

la naturaleza de montaña en la que vivimos, sin abandonar nuestra forma tradicional de vida. 

Es, en definitiva apostar por un desarrollo sostenible integrando en el medio a las personas. 

En este sentido se ha creado un Centro de Formación de actividades en la naturaleza 

con el nombre “Serrachuela”, para impartir cursos dirigidos a la población que quiera 

centrar su actividad profesional en todo lo relacionado con el turismo de interior. 

La colaboración con el consejo municipal de Santa Margalida sería una forma de 

abrir nuestras miras a un lugar de España que sabe mucho de desarrollo turístico, de sus 

ventajas e inconvenientes y podemos enriquecer mutuamente del conocimiento de modos de 

vida tan dispares y en medios naturales tan diferentes. 

Así mismo, existe un importante lazo de unión con Santa Margalida y sus alrededores 

ya que numerosas familias de santanecas se trasladaron allí entre los años 60 y 80, quedando 

aún algunas familias que residen allí al haberse casado con mallorquines. 

Por todo lo anteriormente expuesto y por la amistad que nos une con José Manuel 

Fernández Molina, auténtico pionero y nuestro maestro en esta importante modalidad 

deportiva, que recientemente lía recibido un significativo reconocimiento por su labor y su 

implicación en el desarrollo del Nordic Walking, es por lo que para nosotros sería un placer 

y un orgullo abrir las puertas de nuestro pequeño pueblo y acogerles como pueblo hermano 

unidos por esos lazos que la amistad proporcionan.”  

 
 

Atès que el municipi Santa Margalida està considerat com el primer municipi “Nordic 
walking” d’Espanya i que, segons es desprèn de l’acord plenari remès, el municipi de Santa 
Ana La real tendrà pròximament aqueixa consideració.  

 
Vist també a l’interès comú d’ambdós municipis en la promoció de l’esport en general, 

atenent a la seva condició d’hàbit de vida saludable. 
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Considerant també el fet que la pràctica del Nordic Walking, a més de constituir una 
pràctica esportiva especialment saludable, és una activitat dinamitzadora de les comunitats on 
es du a terme, amb unes estretes vinculacions amb el turisme i el medi ambient. 

 
Atenent, de més a més, a l’enriquiment cultural i humà que suposa conèixer altres 

pobles, cultures i costums, i els contactes entre diferents poblacions. 
 
Per mor de tot l’anterior, fent ús de les facultats que tenc legalment conferides, 

PROPÒS a l’Ajuntament Ple l’adopció dels següents acords: 
 
PRIMER.- Declarar la voluntat d’agermanament entre els municipis de Santa 

Margalida i de Santa Ana La Real i impulsar la col·laboració recíproca.  
 
SEGON.- Constituir el comitè d’agermanament que, presidit pel Sr. batle, estarà 

integrat per la regidora de cultura i el regidor d’esports, un representant de cada grup polític 
de l’Ajuntament, i un representant de cada associació del terme que manifesti la seva voluntat 
de participar en l’agermanament, amb la finalitat de programar i coordinar les accions 
necessàries. 

 
TERCER.- Nomenar el carrer de Can Picafort, a hores d’ara sense nom, que uneix 

l’avinguda dels Pins amb la carretera de Santa Margalida amb el nom de Santa Ana la Real, 
de manera que, igual que la resta de pobles agermanats amb Santa Margalida, Santa Ana la 
Real tengui un carrer dedicat al municipi. 
 

QUART.- Notificar el present acord a l’Ajuntament de Santa Ana La Real amb el 
qual es vol realitzar l’agermanament.  

 
No obstant això, el Ple, atès el seu superior criteri, acordarà.” 
 
 

Seguidament el Sr. batle intervé manifestant la seva satisfacció per a l’agermanament amb el 
municipi de Santa Ana la Real, agraint al Sr. José Fernández Molina les seves gestions per tal 
que fos possible aquest agermanament. 
 
Pren la paraula el Sr. Fernández que posa de manifest els motius que ens han conduït al 
present agermanament i que passa bàsicament per impulsar el Nordic Walking, esport en que 
els dos municipis són pioners. 
 
Seguidament el batle dona la paraula a tots els portaveus dels diferents grups amb 
representació municipal que expressen la seva satisfacció per l’agermanament agraint tots a 
José Fernández Molina la seva capacitat per impulsar dit esport i les gestions per arribar a 
l’agermanament entre els dos pobles. 
 
A continuació els reunits, per unanimitat, acorden aprovar la proposta d’acord abans 
transcrita amb els acords que hi són proposats. 
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Finalment intervé el Sr. José Antonio Ramos Blázquez, batle de Santa Ana la Real, el qual 
també manifesta la seva satisfacció per l’agermanament.  
 
  
I no havent-hi res més per tractar s’aixeca la sessió, essent les 21.00 hores del dia abans 
assenyalat, de la qual cosa com a secretari don fe. 
 
Vist i plau 
El batle          El secretari  
 
 
Miguel Cifre Ferrer        Jaume Adrover Canaves 
 


